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Hola a tots i totes,

Des del col·lectiu d’investigadors postdoctorals de la casa voldríem reivindicar-nos un cop més. 
Bé, primer de tot agrair que se’ns escolti i agrair el recolzament que rebem contínuament de 
molts caps de departament, inclosos els aquí presents. Intentarem ser breus, volem exposar 
dues idees molt clares per mirar de desencallar una situació que ja fa molt que dura.

Ja fa massa que plou un futur gris sobre els investigadors postdoctorals  estructurals. I diem 
estructurals perquè sabeu que en altres circumstàncies tots nosaltres, amb poques excepcions, 
seriem lectors ja fa anys. Els concursos se’ns van congelar l’any 2011! Bé, ara som lectors a 
l’ombra, o a la pluja. I si deixeu que segueixi plovent sobre nosaltres ens acabarem podrint, i  
amb nosaltres la renovació de la institució.

Sabem que el pressupost és limitat, i per tant proposem dues mesures sense cost econòmic 
per la universitat.

Primera  idea.  Com ja  s’ha  discutit  aquí  amb  anterioritat,  els  contractes  dels  investigadors 
postdoctorals  fins  al  curs  passat  eren  per  obra  i  servei.  Tenim un  missatge  per  escrit  del 
vicerector  en el  que es  reconeix  la  irregularitat  d’aquests contractes.  Això vol  dir  que som 
treballadors  amb  un  contracte  indefinit.  Bé,  o  que  tenim  dret  a  més  indemnització  per 
acomiadament; és el mateix. Això els postdocs ho sabem i ho sap tothom qui s’ho miri una 
mica. Per què no ens deixem de jocs i fem contractes que diguin les coses pel seu nom? Ningú 
hi perd res i a nosaltres ens ajuda --- diga-li per demanar una hipoteca, diga-li per llogar un pis,  
però també per a una cosa que convé a la universitat, per demanar projectes.

Segona idea. Si els departaments tenen unes unitats de contractació fixades. Voldríem que els 
departaments que s’ho puguin permetre puguin millorar el sou dels postdoc a càrrec d’aquestes 
unitats de contractació. Això no té una repercussió econòmica a la universitat. Siusplau, fem-ho. 
No fer-ho és com dir-li a un malalt que no el curem perquè el malalt de més enllà no és podrà 
curar.

Amb això acabem la nostra exposició.  Ja heu vist  que efectivament són dues idees sense 
costos econòmics per la universitat. Ens semblen uns mínims que no haurien de ser difícils de 
recolzar. Bé, potser no tothom hi estarà d’acord, però esperem que molts de vosaltres no ens 
veieu com un problema sinó com un col·lectiu al que cal recolzar, i per això us demanem que 
ho feu. Siusplau, recolzeu-nos, ja sabeu que la feina l’hem fet i la seguirem fent.


